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4240 RADOVLJICA 
 

 

ZAPISNIK 17. SEJE IO SMD, 

ki je bila v petek, 21. 3. 2014, ob 11. uri v MGML – Mestni muzej Ljubljana, 
Gosposka ulica 15, Ljubljana. 

 
 
Prisotni člani IO:  
mag. Damjana Fortunat Černilogar, Elizabeta Petruša Štrukelj, Verena Štekar-Vidic (predsednica), dr. 
Marija Počivavšek (podpredsednica). 

Opravičeno odsotni: mag. Darko Knez, mag. Mojca Jenko, Irena Lačen Benedičič. 

Ostali prisotni: Dragica Trobec Zadnik (disciplinski organ). 
 

Dnevni red: 

1. Pregled in potrditev zapisnika zadnje seje z dne 7. 2. 2014 
2. Delo društva od zadnje seje 
3. Delo društva do naslednje seje (predvidoma 25. 4. 2014) 
4. Pregled gradiva za občni zbor, evidentiranje delovnega predsedstva, verifikacijske 

komisije, overovateljev, zapisnikarja 
5. Poročilo o izboru gradiva SMD za arhiv (Dragica Trobec Zadnik) 
6. Razno 

 
 
Seja je bila sklepčna.  
Prisotni so potrdili predlagani dnevni red.  
 
 

Ad 1 
Zapisnik 16. seje z dne 7. 2. 2014 je bil posredovan članom in članom drugih organov po e-pošti dne 
17. februarja 2014 in ponovno z gradivom za 17. sejo. Prisotni na zapisnik niso imeli pripomb. Po 
redni seji je s Kulturniške zbornice prišla pobuda za imenovanje treh članov strokovnega sveta 
Pokrajinskega muzeja Ptuj-Ormož. Postopek še poteka. 
 

Sklep 1: Zapisnik 16. seje se sprejme in objavi na spletni strani društva.  
 
 

Ad 2 
Predsednica je podala kratko poročilo o delu društva od zadnje seje do danes.  

– Dne 17. januarja 2014 smo na spletni strani objavili razpis za Valvasorjeve nagrade. Odprt je bil 
do 17. marca, prispelo je 19 prijav. Na občnem zboru v Kranju izvoljena komisija se je konstituirala 
in že dvakrat sestala. Tudi v novem mandatu komisije je njena predsednica ddr. Verena Vidrih 
Perko. Komisija lahko seveda povabi kateregakoli člana SMD/strokovnjaka za določeno področje, 
ki lahko poda mnenje in tako pomaga komisiji pri njenih presojah in odločitvah. 

– Sklepov 14. zborovanja SMD v Kranju še nismo poslali na Ministrstvo za kulturo. Dogovorili naj bi 
se tudi  za sestanek v zvezi z izvajanjem javne službe, kar je tudi predmet omenjenih sklepov. 
Predsednica meni, da bi bilo prej potrebno sklepe še nekoliko utemeljiti. Imenovali smo skupino, ki 
bo sklepe predstavila na MK: Verena Štekar-Vidic, Verena Vidrih Perko, Ravnik. 

– Od Ministrstva za kulturo smo prejeli podpisano pogodbo o sofinanciranju programa. 

– Koroški pokrajinski muzej se je zelo potrudil z organizacijo zimskih iger v Črni na Koroškem. Žal 
so tudi letos zaradi neugodnih vremenskih razmer odpadle. 

– Moderatorja na Zborovanju SMD v Kočevju (10.–11. 10. 2014) bosta Verena Vidrih Perko in Borut 
Rovšnik. Temo Muzejska profesionalna etika je predlagala Perkova. Moderatorja čimprej 



pripravita izhodišča za poziv (konec marca) članom za prispevke. Ti naj bi letos izšli tudi v 
zborniku tudi v tiskani obliki. 

 

Sklep 2: Seznanili smo se z delom poročila, ki smo ga poslali na Ministrstvo za kulturo.  
Sklep 3: Potrdimo okvirno razporeditev sredstev za delovanje SMD v letu 2014.  
 
 

Ad 3  
Delo društva do naslednje seje, v marcu:  

– Delovna skupina za oblikovanje strategije izobraževalnih vsebin SMD, od regijskih izobraževanj, 
Muzeoforumov, izobraževanja za ljubitelje …) ter koordinacija z izobraževalnimi programi s SMS 
in ICOM v naslednjem dvoletnem obdobju. 

– Strokovna ekskurzija v Gradec. Predsednica poziva člane IO in druge za pomoč pri organizaciji 
srečanja z direktorjem Joanneuma, g. Muhitschem, in strokovno vodenje po mestu. 

– 7. 4. bo Muzeoforum v Narodnem muzeju 

– 5. 5. bo letošnje prvo regijsko izobraževanje v Kranju. Temi: Mednarodne konvencije in druga 
zakonodaja in Muzejska dokumentacija, organizacija metapodatkovnih baz, standardi in normativi 
(Verena Vidrih Perko, Darko Knez). 

– Hrvaško muzejsko društvo nas je povabilo k sodelovanju na III. kongresu muzealcev Hrvaške. Po 
25. marcu naj bi posredovali še eno obvestilo. Kongres se bo odvijal oktobra letos, prav v času 
našega zborovanja. Poziv smo posredovali članstvu. Vsekakor bi bilo dobro, če bi se kdo odzval s 
prispevkom na različne teme, ki jih bo kongres obravnaval. Glede na to, da nam je lani na 
zborovanju v Kranju njihova predsednica, ga. Milvana Arko Pijevac, predstavila delovanje njihove 
organizacije, bi bilo prav, da bi se odzvali tudi mi. 

– V gozdu okoli Doma muzealcev smo posekali drevje po nalogu strokovnih gozdarskih služb in 
tako zaslužili nekaj denarja; k sreči je bilo to še pred žledom, ki je naredil škodo tudi v tem gozdu. 
Pri tem nam je operativno in z nasveti veliko pomagal upokojeni gozdarski inženir Jože Skumavec 
z Bleda. Glede žleda je bil mnenja, da škoda ne bo imela daljnosežnejših posledic (gre pretežno 
za bukova drevesa), saj se bo gozd obnovil. 

– Problematika Galisa in dostopa do izvorne kode: predsednica SMD je kontaktirala SMS, kjer pa 
Sekcija za dokumentacijo ni zavzela posebnega stališča glede omenjenega problema. S 
podpisom aneksa so direktorji dosegli nekaj, ne pa vsega, kar bi morda morali. 

 

Sklep 4: IO SMD na naslednji seji imenuje delovno skupino za program izobraževanja muzealcev, 
katera pripravi strategijo tega sklopa. 
 
 

Ad 4  
Pregled smo gradiva za občni zbor ter pojasnili morebitne nejasnosti. Oblikovali smo predlog oseb v 
organe Občnega zbora: 

– verifikacijska komisija: Estera Cerar, Nataša Kolar, Leon Gregorčič 

– delovno predsedstvo: Elizabeta Petruša Štrukelj (predsednica), Damjana Fortunat Černilogar, 
Jože Šerbec 

– overovatelja: Vesna Jerbič Perko, Borut Križ 

– zapisnikarica: Marija Počivavšek 
 
 

Ad 5  
Dragica Trobec Zadnik poroča o opravljenem delu – izboru dokumentarnega in arhivskega gradiva 
SMD 1999–2009 za predajo Arhivu Slovenije. Poročilo je priloga zapisnika. 
 
 
 
Seja IO je bila zaključena ob 12.50.  
 
 
 
 
Celje, 23. 3. 2014       Zapisala:  

Marija Počivavšek 

 


